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Lindås Kommune 

Vi er en familie på 2 voksne og 3 barn personer som har planer om å bo på ovennevnte 

adresse. 

Eiendommen er kjøpt og vi ønsker fast boligadresse der samt å ha drift på gården av egne 

hester og med en liten leiestall. 

Vi har vært i kontakt med fylkeskommunen ifht hva som er mulig av ombygginger på 

våningshuset. Dette i forbindelse med en søknad som ble sendt inn ca ett år siden. Tilstedet 

ved møtet var også Anne Lise Molvik fra Lindås Kommune. Fylkeskommunen, ved Gunnbjørg 

Austrheim, har formidlet at dem ønsker at vi tar vare på de tre fassadene som møter folk når 

de kommer til eiendommen, dvs begge gavler og langsiden med inngangsdøren. Vi kunne 

bygge på baksiden, ifølge dem. 

Dette har vi fått tegnet denne omgangen og håper på positive tilbakemeldinger fra 

kommunen. 

Ved ligger byggesøknad for tilbygg av våningshuset. 

-------------------

 

Ole M. Clausen 
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